






 

To: Risk Communication Section, Centre for Food Safety 
致：食物安全中心風險傳達組 

 
 
 

“Food Safety Electronic Information Delivery System” (FSEIDS) Enrolment Form 
食物安全電子資料傳送系統登記表格 

 
 

I wish to receive message from FSEIDS and my particulars are as follows: 
我希望收到食物安全電子資料傳送系統的資訊，我的資料如下: 
 
 

Name / 姓名 :  
Name of Organization / 組織名稱:  
Contact Telephone / 聯絡電話 :  
Email Address/ 電郵地址 :  
Fax No. / 傳真號碼  

 
 
Please return the completed enrolment form by fax (Fax No: 2893 3547) or email the information to 
fseids@fehd.gov.hk. 請把填妥的登記表格傳真至 2893 3547 或電郵有關資料至 fseids@fehd.gov.hk. 
 

 
 

Notice Regarding the Personal Data (Privacy) Ordinance 
Purpose of Collection 
1. The personal data provided by means of this form will be used by the Centre for Food Safety for following 

purpose: 
a) distribution list of the FSEIDS, and 
b) communication and correspondences in connection with the current and future use of the Centre for Food 

Safety. 
2. The provision of personal data by means of this form is voluntary. 
Access to Personal Data 
3. Applicants will have a right to request access to or the correction of his/her personal data as stated in this form in 

accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. 
Enquiries 
4. Enquiries concerning the personal data collected by means of this form including the request for access and 

correction, should be addressed to the Risk Communication Section at 2867 5698 (Tel.) or 2893 3547 (Fax.) 
 

《個人資料(私隱)條例》備註 
收集資料的目的 
1. 於本表格填報的個人資料，會供食物安全中心作以下用途: 

甲、 擬備食物安全電子資料傳送系統的分發名單；以及 
乙、 食物安全中心現時及日後聯絡和通信之用。 

2. 在這表格提供個人資料純屬自願。 
查閱個人資料 
3. 根據《個人資料(私隱)條例》第 18 條、第 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，申請人有權要求查閱和修正在本

表格填報的個人資料。 
查詢 
4. 如欲查詢經本表格收集到的個人資料(包括要求查閱和修正個人資料)，請致電 2867 5698 或以傳真方式(傳真

號碼：2893 3547)與風險傳達組聯絡。 
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